

Title (en)
Hair curler.

Title (de)
Lockenformer.

Title (fr)
Boucleur pour cheveux.

Publication
EP 0032114 A2 19810715 (DE)

Application
EP 81100015 A 19810105

Priority
DE 3000459 A 19800108

Abstract (en)

In a hair curler, a hair roller (6), provided with radially projecting spikes (12), can be removed from the heatable curler rod. In order that the heatable surface (3) of the curler rod (2) is as fully effective as possible for heating the hair, the sleeve of the hair roller is perforated in relatively large areas and the hair roller is arrested against radial rotation on the curler rod. This is achieved in that the curler rod (2) has outwardly open longitudinal grooves (4) and the hair roller (6) has inwardly projecting guide webs (8) which fit into the longitudinal grooves. <IMAGE>

Abstract (de)

Bei einem Lockenformer ist ein mit radial abstehenden Zinken (12) versehener Lockenwickler (6) vom beheizbaren Formerstab abziehbar. Damit die beheizbare Oberfläche (3) des Formerstabes (2) zum Erwärmen der Haarlocken möglichst voll wirksam wird, ist die Hülse des Lockenwicklers in größeren Bereichen durchbrochen und der Lockenwickler auf dem Formerstab gegen radiale Drehung arrestiert. Dies wird dadurch erreicht, daß der Formerstab (2) nach außen offene Längsnuten (4) und der Lockenwickler (6) nach innen abstehende, in die Längsnuten passende Führungsstege (8) aufweist.

IPC 1-7
A45D 1/04; A45D 4/12

IPC 8 full level
A45D 1/04 (2006.01); **A45D 4/12** (2006.01)

CPC (source: EP)
A45D 1/04 (2013.01); **A45D 4/12** (2013.01)

Cited by
DE102014100121B4; EP0043907A3

Designated contracting state (EPC)
CH FR GB IT LI

DOCDB simple family (publication)
EP 0032114 A2 19810715; EP 0032114 A3 19810722; DE 3000459 A1 19810709; DE 3000459 C2 19860417

DOCDB simple family (application)
EP 81100015 A 19810105; DE 3000459 A 19800108